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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2016/17:1607 Värnskatten

Debatten om värnskattens vara eller icke vara har pågått länge. Regeringen 
pratar sällan om de höga skatternas följdeffekter på samhället och 
medborgarnas levnadssätt. En höjd eller införd skatt kan faktiskt medföra lägre 
skatteintäkter i slutändan. 

Ett flertal nationalekonomer har uttryckt sina tankar och publicerat forskning 
om värnskatten. Jacob Lundberg är doktorand i nationalekonomi, och han har 
publicerat en undersökning som visar att värnskattens avskaffande skulle 
finansiera sig självt. Även professor Peter Birch Sørensen förespråkar ett 
avskaffande av värnskatt i sin rapport om det svenska skattesystemet.  

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Magdalena 
Andersson följande:

 

Bedömer finansministern och regeringen att ett avskaffande av värnskatten 
skulle vara självfinansierande?

………………………………………

Jörgen Warborn (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-16
Besvaras senast
2017-06-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


